
Sakrevisorsberättelse för Consensus, verksamhetsåret 20/21 
 
Som sakrevisor för Consensus verksamhetsåret 20/21 har jag tagit del av styrelsens arbete 
genom kallelser, protokoll, övriga möteshandlingar och personlig kontakt. Jag har inte tagit 
del av den ekonomiska revisionsberättelsen och inte heller granskat Consensus styrelse 
handhavande med ekonomi. Kallelser till styrelsens möten har skickats ut i tid, berörda 
parter har bjudits in i tid förenligt med Consensus stadga. Protokoll från styrelsens 
sammanträde har funnits medlemmarna tillgängliga på Consensus hemsida i förenlighet med 
Consensus stadga. I styrelsens företräda Medicinska Fakultetens studenter gentemot 
universitetet, andra studenter och övriga har styrelsen agerat i förenlighet med 
organisationens bestämmelser.  
 
Jag har som sakrevisor fått flertalet frågor från styrelsen när situationer som inte tydligt 
behandlas i stadgan uppstått. En sådan situation som Fullmäktige bör göras medveten om 
var invalet av heltidsarvoderade i styrelsen för verksamhetsåret 21/22. Då posterna inte 
tillsatts vid verksamhetsårets sista fullmäktige delegerades detta av fullmäktige till styrelsen. 
Som sakrevisor blev jag tidigt informerad om situationen och delaktig i rekommendation till 
fullmäktige. För organisationens bästa rekommenderar jag fullmäktige att föra en fortsatt 
diskussion kring hur det i framtiden kan undvikas att delegera ett för organisationens så 
viktigt beslut.  
 
Styrelsen har med de förutsättningar som funnits under pandemin inte kunnat utföra hela 
verksamhetsplanen som beslutats i fullmäktige. Styrelsen har på ett tillräckligt sett 
informerat och diskuterat detta med fullmäktige. 
 
Med ovanstående som bakgrund rekommenderar jag Fullmäktige:  

- Att  ge consensus styrelse 20/21 ansvarsfrihet för verksamhetsåret 
 
 
 
______________________Linköping 20211026_ 
Thea Sandqvist, sakrevisor 20/21 
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